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Milo1 Fábry: „Nem érkezett lakossági bejelentés”
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  Léva. Nem találja a rendõrség azokat a valószínûleg profi tolvajokat, akik január 18-ára
virradóra három értékes festményt loptak el a Barsi Múzeumból. 
  „Az eset nyilvánosságra kerülése óta nem érkezett lakossági bejelentés a képrablással
kapcsolatban sem a képeket, sem a tetteseket illetõen, és más forrásokból sem jutottak új
információk a tudomásunkra” – közölte Milo1 Fábry, a Nyitra Megyei Rendõr-fõkapitányság
szóvivõje. Leszögezte: nagy erõkkel folyik a nyomozás. „Ha nyomon lennénk, ön szerint
elárulhatnám azt az újságíróknak? A nyomozás érdekében nem tehetném” – szögezte le Fábry.

  A múzeum Kapitány-lak nevû fõépületéhez tartozó Nécsey József Galériából ellopott öt kép
együttes értéke körülbelül ötmillió korona. Janko Alexy és Martin Benka két-két, valamint Gwerk
Ödön egy festményét vitték el. 
  A tettesek (pontosabban valószínûleg a megbízóik) a nagyrészt a Szlovák Takarékpénztár
gyûjteményébõl származó harminc kép közül biztos kézzel a legnagyobb értékû alkotásokat
választották ki. A terem különbözõ pontjain lévõ képeket három perc alatt vitték ki az épület
mögötti drótkerítésen vágott résen keresztül. A galéria üvegajtajával és az azt biztosító lakattal
nem volt sok gondjuk. A Szlovák Takarékpénztár maga ajánlotta fel ezt a kiállítást a lévai
múzeumnak, és a nagyon gyümölcsözõnek induló kapcsolat jegyében idén november 23-án a
múlt század negyvenes éveiben alkotó legjelentõsebb festõk mûvei kerülhettek volna a Nécsey
József Galériába. Ez elmaradt; tegnap új – a lopás óta az elsõ – tárlat nyílt ott Maiar Anna helyi
amatõr képzõmûvész képeibõl. 
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